
Чорнобильське 
законодавство 
потребує змін

СОЦПОЛІТИКА. Уряд шукає шляхи й можливості для поси
лення соціального захисту постраждалих унаслідок аварії на 
ЧАЕС. Віце-прем’єр-міністр Павло Розенко запевняє, що жодно
го обмеження пільг чорнобильцям не буде. Домовлено про ство
рення спільної робочої групи, до якої увійдуть представники Мін- 
соцполітики, Мінфіну, чорнобильських громадських організацій, 
народних депутатів, задля ревізії та оновлення відповідного за
конодавства. Вона покликана контролювати, щоб грошову фі
нансову і пільгову допомогу держави не розпорошували, а на
давали справжнім ліквідаторам, які стали інвалідами внаслідок 
чорнобильської катастрофи. «Таким чином ми зможемо поси
лити адресність державної допомоги і підвищити соціальний за
хист цих людей», — цитує слова урядовця його прес-служба.

Павло Розенко наголосив, що будь-яка верифікація соціаль
них виплат постраждалим внаслідок аварії на ЧАЕС має відбу
ватися дуже виважено. Уряд узгоджуватиме дії з чорнобиль
ськими громадськими організаціями, щоб не допустити пору
шення прав тих, хто справді постраждав через аварію на ЧАEС.


